
PROTOKÓŁ NR 0063 – 5/ 55 /2010 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  

i Samorządu Terytorialnego  
 

PROTOKÓŁ NR 0063 – 3/ 49 /2010 
z posiedzenia Komisji Edukacji  

w dniu 25 sierpnia 2010r.  
 
 

Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A    
Czas posiedzenia:  godz. 14.15 – 15.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Temat: 

         STAN PRZYGOTOWANIA PLACÓWEK OŚWIATOWYCH  
         DO NOWEGO ROKU SZKOLNEGO – BEZPIECZNA DROGA DO SZKOŁY. 

4. Wolne głosy i wnioski. 
5. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1 
 
Otwarcie posiedzenia.  
Przewodnicząca Komisji Edukacji Anna Toborowicz powitała członków Komisji  
Edukacji, Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego,                
a także zaproszonych gości. .  
 
Ad. 2 
Przyjęcie porządku obrad. 
Komisje przyjęły porządek obrad jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
 
STAN PRZYGOTOWANIA PLACÓWEK OŚWIATOWYCH DO NOWEGO  
ROKU SZKOLNEGO – BEZPIECZNA DROGA DO SZKOŁY. 
 
 
Krzysztof Czaja – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Jastrzębiu Zdroju. 
     W ostatnich dniach przeprowadzona została lustracja dróg i przejść dla 
pieszych w okolicach dróg, stwierdzone nieprawidłowości i uwagi dotyczące 
zabezpieczenia tych miejsc zostanie skierowanego do Urzędu Miasta. 
Ponadto jak co roku z rozpoczęciem roku szkolnego zaczynamy cykl działań 
profilaktycznych w przedszkolach i szkołach tj. prelekcje skierowane głównie do 
uczniów rozpoczynających edukację szkolną. 
Analizując statystyki dotyczące poprzedniego roku szkolnego można 
wywnioskować, iż tego typu profilaktyka przynosi spodziewane efekty tj. nie 



zanotowano żadnych wypadków śmiertelnych, natomiast wystąpiły tylko dwa 
zdarzenia z udziałem uczniów, którzy nie odnieśli większych obrażeń. 
 
Anna Toborowicz 
     Czy będzie kontynuowana praktyka dotycząca pomocy udzielanej przez 
służby mundurowe dla najmłodszych w pierwszych dniach września? 
 
Krzysztof Czaja 
     Obecność funkcjonariuszy Policji jak również Straży Miejskiej jest 
przewidziana przed szkołami. Proponuję również miastu zatrudnienie osób, które 
przeprowadzają przez jezdnię tzw. stopek. 
 
Następnie radni Rady Miasta zwrócili uwagę na następujące newralgiczne punkty 
miasta, na które winny być skierowana uwaga Komendy Policji i Urzędu Miasta 
tj: 
 
Bernadeta Magiera-  ulica 11 Listopada przejście przez pasy na poziomie 

Zespołu Szkół nr 9 oraz przy rondzie, 
Jerzy Lis-    ulica Witczaka do Wodzisławskiej, 
Andrzej Kinasiewicz-  łącznik między Zespołem Szkół nr 6 a Urzędem Miasta 

(obok CKP), 
Tadeusz Gorgol -   wiadukt na ul. Komuny Paryskiej,  
Franciszek Franek-   usunięcie samosiejek przy skrzyżowaniu ul.  
   Cieszyńskiej, Kilińskiego, Ks. Płonki. 
 
Franciszek Piksa 
    Jeżeli chodzi o ul. 11 Listopada, to powstaną światła przy Zespole Szkół nr 9. 
 
Andrzej Kinasiewicz 
    Dochodziły do mnie, jako nauczyciela, informacje od uczniów, którzy 
dojeżdżają autobusami MZK, iż w autobusach dochodzi do aktów przemocy tj. 
kradzieży lub wymuszenia. Dotyczy to telefonów komórkowych lub pieniędzy.  
 
Franciszek Piksa 
     MZK bierze udział w konkursie e-bilet oraz monitoring w autobusach. 
 
Anna Toborowicz  
    Jako Komisja prosimy o odniesienie się do naszego wniosku z dnia 9.08.2009r. 
tzn. która ze wskazanych przez nas potrzeb została zrobiona, a co jeszcze należy 
zrobić. 
 
Grzegorz Osóbka – Z-ca Komendanta Straży Miejskiej  
     Działania wpisują się również w działania Policji, infrastruktura wśród szkół- 
zebraliśmy dane, uwagi i przekazaliśmy do wydziału IKI, nasza fizyczna obecność 
przy szkołach będą do 10 września. Będą to szkoły :SP-10, 12, 20, 19, 9, 3, 4. 
Z prewencją wchodzimy do szkół ok. 15 września, będą bloki tematyczne np. 
bezpieczna droga do szkoły, wydawane będą odblaski, układanki, puzzle i gry 
edukacyjne promujące bezpieczeństwo. Chcemy zakupić grę symulacyjną dla 
przedszkolaków, edukacja przez zabawę. W najbliższą sobotę nasze centrum 
handlowe organizuje festyn związany z bezpieczeństwem, będziemy tam i jak 
również funkcjonariusze Policji. 
 



Franciszek Franek 
    A co ze szkołami w sołectwach, gdzie kierowcy rozwijają bardzo duże 
prędkości. 
 
Grzegorz Osóbka 
    W miejscach gdzie kierowcy rozwijają dużą prędkość będą ustawiane 
fotoradary, również w celach prewencyjnych. 
 
Efryda Bielaszka 
    Zwiększono ilość kart rowerowych , aktualnie jest to 552, a było ok.300                  
w poprzednich latach. Jest to również działanie profilaktyczne. 
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Tadeusz Markiewicz 
Czy jest plan remontu przedszkola na Os. 6? 
 
Franciszek Piksa 
Będzie wykonana termoizolacja części budynku, w której znajduje się PP-20. 
 
Andrzej Kinasiewicz 
A co z elewacją Zespołu Szkół nr 6? 
 
Franciszek Piksa 
Zespół Szkół nr 6 będzie remontowany wraz z basenem, koszt tej inwestycji 
będzie około 3 mln zł. 
 
Leopold Sobczyński  
Czy będzie remont górnej części boiska przy Szkole Podstawowej nr 10? Po 
każdych opadach ulega zalaniu, woda nie jest odprowadzana, następuje 
degradacja, moim zdaniem, jest to marnotrawstwo publicznych pieniędzy. 
 
Franciszek Piksa 
Remont boiska zostanie przeprowadzony, gdy miasto będzie miało środki na ten 
cel. 
  
Ad. 5. 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
 
 
 
Protokołowała   Przewodnicząca  
Agnieszka Bąk    Komisji Edukacji  

 
                 ANNA TOBOROWICZ 


